
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 2. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 139
Forslag til lov om ændring af sundhedsloven. (Justeringer vedrørende plan-
lægning, samarbejde, it, kvalitet og finansiering af sundhedsvæsenet m.v.).
Af ministeren for sundhed og forebyggelse (Astrid Krag)

Spørgsmål 9
Vil ministeren oplyse, hvorfor ministeren ikke vil afskaffe, at beløbsgrænser
for beregning af medicintilskuddets størrelse reguleres en gang årligt med
satsreguleringsprocenten, når S-SF i betænkningen over L 107 fra
2007-08,2.samling skrev, at ”Socialdemokratiets og Socialistisk Folkepartis
medlemmer af udvalget kan ikke støtte lovforslaget, fordi det vil medføre, at
brugerbetalingen nu endnu engang øges på medicinområdet. Danskerne har i
forvejen en høj brugerbetaling på området, og med indførelse af et nyt satsre-
guleringsprincip for fremskrivningen af medicintilskuddets størrelse vil det be-
tyde, at brugerbetalingen på medicinområdet kun kan stige yderligere i de
kommende år”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Julie Skovsby
formand
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